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Betreft : 1. Opmerkingen verslag vorige raadscommissie 

2. RUP De Mol: def. vaststelling 

3. SWO stad – Vzw De Poort 

4. Varia 

 

Gebruikte afkortingen  

SECAP Sustainable Energy and Climat Action Plan - Klimaatplan 

BMC Burgemeestersconvenant 

GR GemeenteRaad 

 

1. Opmerkingen vorig verslag 

Geen opmerkingen 

2. RUP De Mol definitieve vaststelling 

2.1 Toelichting : 



Het RUP en de bezwaren worden toegelicht via het advies van de GECORO. Het 

dossier is voor de GR van januari. 

2.2 Bespreking : 

Geen opmerkingen of vragen 

3. Samenwerkingsovereenkomst stad – VZW De Poort 

3.1 Toelichting : 

Het dossier wordt toegelicht a.h.v. de toelichtingsnota voor de gemeenteraad 

3.2 Bespreking : 

Geen opmerkingen of vragen 

4. Varia 

De vragen worden doorgegeven aan de bevoegde schepen (antwoorden na de 

vergadering toegevoegd): 

• Hoe zit het met de bereikbaarheid van de winkels in de Heerbaan tijdens de 

eindejaarsperiode? 

Die blijft dezelfde als tot op heden. 

• Is er al concrete info over het verplaatsen van het Mobipunt in Bavikhove? 

Zit in de planning van de firma die dit plaatste, exacte datum volgt nog. 

• Er werden fietsnietjes geplaatst op diverse plaatsen, maar die zijn niet goed 

aangeduid / gemarkeerd, wat onveilig zou kunnen zijn. Komt er nog markering 

op één of andere manier?Op zich niet voorzien, maar goeie suggestie, we 

bekijken wat de mogelijkheden zijn. 

• De fietsnietjes in de Ommegangstraat staan zo geplaatst dat, als ze gebruikt 

worden, er geen doorgaand fietsverkeer meer mogelijk is. Was dit de bedoeling? 

Er is nog wel doorgaand fietsverkeer mogelijk als er fietsen staan, de schepen 

mobilititeit vergewiste zichzelf daarvan. 

• Er staat in de Generaal Deprezstraat een grote fietsberging op het openbaar 

domein, waar vroeger een buskotje stond, schuins tegenover Tapperij Nyzer. Is 

dit van de stad, van de gemeenteschool,...? En hoe kan dit gebruikt worden? 

Van de stad. Dit is enerzijds voor de school, anderzijds bekijken we wat de 

mogelijkheden zijn om ook de buurt daar te laten stallen. 

• Wat betekent de vervuiling Tarwestraat voor de terreinen Chiro?  

Op basis van eerder uitgevoerde onderzoeken is de verontreiniging aanwezig in 

de ondergrond en zou er dus geen gevaar zijn voor spelende kinderen. Op 

aangeven van OVAM zullen we sowieso nog verder onderzoek uitvoeren op het 

openbaar domein rond de Tarwestraat. 

• Als je in de Heerbaan rijdt van Deerlijk richting Harelbeke, staat er een 100-tal 

meters voor de rotonde van De Mol een tijdelijk verkeersbord nav de 

werkzaamheden, maar dat bord staat midden het fietspad en is niet goed 

aangeduid. Kan de opdracht gegeven worden om dat veilig en op een 

reglementaire manier te laten plaatsen, want het is echt gevaarlijk? 

Cindy Deprez – 20.12.2022 


